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Oto druga część wywiadu nowego gracza AS Roma Federico Balzarettiego,

którego udzielił podczas środowej konferencji prasowej.

 

Pozycja

 

Czy mogę grać po prawej stronie obrony? Tak, robiłem to zarówno podczas meczów

reprezentacyjnych, jak i na początku mojej kariery w Verase. Na prawej flance

występowałem także w Juve i Torino. Nie mam z tym żadnych problemów.

 

Gra ofensywna

 

Styl jaki prezentuję oznacza częste zapędy pod pole karne przeciwnika i

dośrodkowanie do napastnika. To naturalne. Oczywiście, lubię się czasem

zapomnieć. Takie granie jest bardziej widowiskowe. Skłonność do ataku to mój znak

rozpoznawczy i wydaje się mi, że Zeman idzie w tym kierunku. Jednak to, iż często

atakuję nie oznacza, że nie bronię dostępu do bramki. W drugiej strony mówi się, że

atak jest najlepszą obroną. Wydaje się mi, że jest w tym trochę prawdy. Trener wie

co robi i wydaje się mi, że na boisku oprócz gry będziemy się dobrze bawić,

podobnie jak nasi fani.

 

Kariera

 

Nie wydaje się mi, aby został dopiero odkryty. Uważam, że moja kariera jest dobra.

Nie żałuję żadnych decyzji, ponieważ pozwoliły mi one być tu, gdzie teraz jestem.

Jeżeli jestem tu, w jednym z największych włoskich klubów, w wieku 30 lat oznacza,

że coś w przeszłości osiągnąłem. To daje mi ogromną satysfakcję.

 

Rywalizacja

 

Jesteśmy drużyną, która jest konkurencyjna dla najlepszych. Na papierze mamy

jeden z najsilniejszych składów, jednak teraz musimy udowodnić to na boisku.

Musimy wykonywać to, czego wymaga od nas trener oraz znaleźć równowagę.
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Jednak tak jak powiedziałem, możemy zbliżyć się do najsilniejszych ekip. Wyniki

zweryfikują na jakim etapie jesteśmy. Musimy być silny i tworzyć jedność podczas

ciężkich czasów i porażek, bo takie momenty są nieuniknione, jednak będziemy

odnosić sukcesy tylko wtedy, gdy będziemy zjednoczeni.

 

Metody treningowe

 

Treningi Zemana są bardzo ciężkie, jednak wiemy, że jego drużyny zawsze dobrze

prezentowały się na boisku pod względem fizycznym. To ważne, ponieważ na

przykład w 85 minucie zrywasz się i wygrywasz mecz. Dlatego więc metody są

dobre, jednak tak jak mówią wszyscy, trzeba umieć z nich korzystać. Możliwe, że na

dzień dzisiejszy nie jesteśmy jeszcze w pełni formy biorąc pod uwagę ten aspekt,

jednak dotrzemy do niego kiedy przyjdzie na to czas.

 

Zeman

 

Zawsze zagospodaruje dla Ciebie czas jako człowieka. Posiada dobre maniery i

jasne pomysły. Wie o co prosić swoich graczy. Mamy o nim bardzo dobre zdanie. Nie

mówi dużo, jednak nie zawsze potrzebujesz wylewności.

 

Piris

 

Co sądzę o Pirisie? Wczoraj wygrał ze mną w sprincie! Wywarł na mnie duże

wrażenie. To inny zawodnik niż ja. Jest krępy i preferuje odmienną grę od mojej. To

dobry gracz, który mi zaimponował. Dzielimy nawet pokój. Próbuje nauczyć się

języka włoskiego tak szybko jak to możliwe. Na obozie jest w dobrym nastroju.

Ciężko pracuje. Tworzymy zgraną paczkę. To tak, jakbyśmy znali się od dawna. To

świetna i bardzo ważna rzecz.

 

Dodo

Wszyscy mają o nim jak najlepsze zdanie. Ja czekam aż wróci do pełni formy. Jestem

od niego trochę starszy i próbuję przekazywać mu wskazówki na temat włoskiej

piłki. Może zostać jednym z najlepszych obrońców Serie A.
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Kwalifikacje

 

Mam bardzo prosty system gry. To kwestia wyczucia czasu i wysokiej gry. Dlatego

wyjątkowo ważne jest dla mnie granie u boku takich piłkarzy jak Totti i De Rossi. 

Autor: kuba
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